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Van de voorzitter 

 

Wat dit jaar ons gaat brengen weet gelukkig niemand, maar dat een visseizoen voor me-
nigeen door de veel hogere temperaturen veel langer duurt dan vroeger is een feit. 
 
De vereniging heeft geen klagen over het aantal leden, maar wel over hun betrokkenheid 
bij de vereniging. Graag zouden we zien dat de jeugdcommissie weer van de grond komt. 
Wij hebben viswater en een verenigingslokaal om activiteiten voor de jeugd te kunnen 
organiseren. Maar ook het huidige bestuur heeft aanvulling nodig om het voortbestaan 
van de vereniging veilig te kunnen stellen. 
 
Een keer per jaar hebben wij een vaste dag waarop wij Biljoen schoonmaken, maar de 
paden langs de westelijke circuitvijver zijn ook zeer ongelijk. Wij hebben hiervoor schrifte-
lijk toestemming van Rijkswaterstaat en de Gemeente om dit met schop en hark te mogen 
uitvlakken maar er moeten wel leden zijn die dit op willen pakken.  
 
De groei van met name de onderwaterplanten blijft onze zorg en landelijk heeft men hier 
helaas ook nog steeds geen goede oplossing voor. 
 
De deelname aan wedstrijden blijft ook elk jaar beperkt tot veelal een vaste en eigenlijk te 
kleine groep vissers, terwijl het veelal meer een moment is om gezellig samen te vissen. 
Bijkomend probleem is veelal de leeftijd van deze leden, aan een vijver kunnen ze nog wel 
komen maar je ziet ze vaak al niet terug op de rotsblokken aan de IJssel. 
 
Bovenstaande is eigenlijk een beetje somber relaas, het zijn eigenlijk meer de knelpunten 
waar wij als vereniging tegenaan lopen.  
Maar gelukkig beleven wij allemaal toch nog op onze eigen manier veel plezier aan het 
vissen en wij hopen dat wij dit nog jaren mogen meemaken. 
 
Wil Weijers, voorzitter 

Uitnodiging Algemene Ledenvergadering 

Wij nodigen u bij deze uit tot het bijwonen van de Algemene Leden Vergadering welke zal 
worden gehouden op donderdag 26 maart in ons clublokaal De Stek in de voormalige van 
Voorthuysenschool 12 te Velp. 
Voorafgaande aan de vergadering liggen om 19.30 uur de financiële stukken ter inzage 
voor u klaar en openen wij de vergadering om 20.00 uur. 
De agenda voor deze vergadering vindt u elders in dit Simmetje. 
 
Het bestuur 
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Tijdens onze jaarvergadering op donderdag 26 maart 2020 willen wij graag onze jubilaris-

sen huldigen met hun respectievelijke  25, 40, 50 en 65 jarige lidmaatschap. Hieronder de 

namen en data waarop zij lid werden.  

25 jaar    A. in ’t Veld         14-1-1995  

40 jaar    J. Schouten              13-7-1980 

50 jaar    P.H. Polman            15-5-1970                                          

                J. de Roos                 13-7-1970 

                H. Wijdeveld              7-5-1970 

65 jaar    T.N.C. van Heusden  1-5-1995 

Staat uw naam er niet bij en denkt u toch in aanmerking te komen voor een insigne, neem 

dan contact op met het secretariaat. Mocht u als jubilaris niet in de gelegenheid zijn om de 

jaarvergadering bij te wonen, meld dit dan even aan het secretariaat dan kunt u alsnog na 

een afspraak met de secretaris uw insigne in ontvangst nemen.  

Jubilarissen 
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Jaarverslag van de secretaris over 2019 

De grootste problemen met onze viswateren 
zijn de overmatige groei van onderwater-
planten en het droogvallen van de Laak en 
visvijver te Rheden.  
Waarbij wel opgemerkt dat in de circuitvij-
vers de plantengroei minder was dan het 
jaar daarvoor.  
 
Wij hadden om onze vissen in ons gebied te 
houden bij het Waterschap het verzoek 
neergelegd om een rooster te mogen plaat-
sen voor de onderdoorgang richting gemaal 
aan de weg Biljoen, maar het Waterschap 
wilde de verantwoording voor een goede 
waterhuishouding niet bij De Winde neerleg-
gen. 
 
De Laak en visvijver te Rheden hebben het 
hele jaar geen visbestand meer gehad en er 
worden door De Meun en De Winde ook 
geen vissen meer uitgezet voor er een oplos-
sing is voor het droogvallen van de vijver. 
 
Dit jaar zijn in samenwerking met de Federa-
tie Midden Nederland vislessen gegeven aan 
leerlingen van groep 7 en 8  van de Dalton 
Prins Bernhardschool. Het betrof een stuk 
informatie over vissen en omgaan met de 
natuur en het proberen te vangen van een 
visje in de vijvers aan de Pres. Kennedylaan. 
Zevenenveertig kinderen uit deze twee les-
groepen deden hier aan mee. Achteraf bleek 

ook dat de docenten hier veel zaken hoor-
den en zagen waar zij totaal geen weet van 
hadden.  
 
De bijeenkomsten over het project Zuidflank 
Rheden en Rivierklimaatplan IJsselpoort 
hebben wij steevast bezocht en waar wij dit 
nodig achten onze inbreng daar in gedaan. 
Het betreft hier onder andere zaken rond de 
Laak en visvijver te Rheden en aanpassingen 
aan en rond de IJssel. 
 
Nog steeds zijn wij er niet in geslaagd een 
andere penningmeester voor De Winde te 
vinden terwijl de huidige penningmeester J. 
Dahles na 48 jaar het stokje toch wel een 
keer aan een ander wil overdragen. 
 
Afgelopen jaar kregen wij meerdere meldin-
gen over bevers in de westelijke circuitvijver 
en inmiddels zijn hun werkzaamheden 
steeds beter te zien. 
 
In 2019 hebben wij voor het eerst de moge-
lijkheid geboden om online rechtstreeks op 
de site van Sportvisserij Nederland nieuw   
lid te worden. Dit is een groot succes gewor-
den. Het betreft ongeveer 70 procent van de 
nieuwe aanmeldingen. 
 
Wil Weijers, secretaris 

Laak bijna droog 

Visles 

op 

school 
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Deze zal worden gehouden op donderdag 26 maart 2020 in de van Voorthuysenschool, 

Schoolstraat 12 te Velp. Aanvang 20.00 uur.  

 

1.  Opening.  

2.  Vaststelling agenda.  

3.  Bespreking notulen van de jaarvergadering van 28 maart 2019.  

     (Zie elders in dit Simmetje).  

4.  Ingekomen stukken m.b.t. deze vergadering.  

5.  Jaarverslag van de secretaris (Zie elders in dit Simmetje).  

6.  Jaarverslag van de penningmeester. De betreffende stukken liggen vanaf een half uur  

     voor aanvang van de vergadering ter inzage in de Stek.  

7.  Verslag kascontrolecommissie.  

8.  Begroting 2021 en vaststellen contributie voor 2021.  

9.  Bestuursverkiezing.    

     Aftredend en herkiesbaar: 1e voorzitter W. Weijers.  

10. Verkiezing leden kascontrolecommissie.  

11. Pauze.  

12. Vaststellen wedstrijdrooster en wedstrijdreglementen. (Zie elders in dit Simmetje).  

13. Huldiging jubilarissen.  

14. Bestuursvoorstellen en mededelingen.  

15. Rondvraag.  

16. Sluiting.   

Agenda Algemene Ledenvergadering 2020 
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Wedstrijduitslagen 

Een paar wedstrijduitslagen heeft u nog te goed van afgelopen jaar. 
 

Kerstwedstrijd 15 december 2019 aan de IJssel 
De zeven deelnemers die vis ter weging aanboden hadden met uitzondering van J. Verhoe-
ven allemaal maar 1 vis weten te vangen. 
 

G. Jansen  1815 gram 
J. Verhoeven 1665 gram 
J. de Roos 1388 gram 
A. Jansen  1099 gram 
G. Verhoeven 1081 gram 
D. Bongers   998 gram 
R. Kapel          0 gram 

 

Kerstwedstrijd roofvis op 15 december 2019 aan Biljoen 
Deze wedstrijd had achteraf gezien niet langer dan een paar minuten hoeven te duren. 
B. Imming ving met de eerste inworp een snoek van 76 cm en daar bleef het bij. 
 

Na loting kwamen C. Heekelaar en T. v. Heusden resp. als nummer twee en drie uit de hoge 
hoed. 

Nu ’t Simmetje niet meer in papieren vorm verschijnt vindt u de actuele versie van het roos-
ter en bijbehorend reglement op de website van De Winde onder het tabblad Wedstrijden. 
Goedkeuring hiervoor is door de aanwezigen op de wedstrijdvisserbijeenkomst van 13 no-
vember 2019 al gegeven.  

Wedstrijdrooster en reglement 2020 
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Bevers 

Vorig jaar kwamen de eerste meldingen door over bevers in de westelijke Kennedyvijver. 
Dit jaar zijn er al meldingen over een koppel met minimaal 1 jonge 
bever. 
Dit geeft de vissers die dit zien wel een extra 
natuurbeleving. 
Invloed op het visbestand heeft het 
niet maar een aantal bomen bij het  
geluidscherm zijn al volledig gerooid en 
ook in de buurt van het hek bij het 
grasveld van het voormalige AZC kun je 
de sporen hiervan zien.  
Bevers zijn namelijk echte vegetariërs, die naast de zachte 
houtsoorten zoals van de populier, els en wilg, ook wortelstokken van water
- en moerasplanten zoals riet, maar ook gewoon gras eten.  

IJsselcombinatie wedstrijd 

De wedstrijd wordt jaarlijks georganiseerd voor alle leden van de bij de IJsselcombinatie 
aangesloten verenigingen.  
Je kan kiezen voor de vaste stok of de feeder. 
Het wedstrijdparcours ligt aan de Oude IJssel te Doesburg. 
Deze wedstrijd staat dit jaar voor 30 mei op de agenda. 
 
Aanvullende informatie vindt u vanaf april op onze website.  
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Laak en visvijver 

De problemen met dit water zijn niet zo eenvoudig op te lossen. 
In de Laak ligt het grondwaterpeil ongeveer gelijk met de bodem van de Laak. De visvijver 
staat dan al helemaal droog. Heb je dan ook nog een lage waterstand in de IJssel en weinig 
water aanvoer vanaf de Veluwe dan komt ons viswater compleet droog te liggen.  
 

De enige oplossing die op dit moment mogelijk is en waar aan gewerkt wordt is dat het 
Waterschap een aantal gaten graaft in de Laak waardoor vissen kunnen overleven als alles 
weer droog dreigt te vallen. Voor de visvijver zijn er geen oplossingen te bedenken, de vis-
sen moeten voor het te laat is richting Laak zwemmen of proberen te overleven in het klei-
ne beetje water dat achterblijft bij de inlaat vanuit Velp. 
 

Er moet nog wel onderzocht worden of er geen onvoorziene bezwaren blijken te zijn. 
Dit graven kan ook alleen pas plaatsvinden als het water in de Laak laag genoeg staat. 
Een bijkomend probleem is dat de grond die uit de gaten komt alleen over water verplaatst 
mag worden, maar dat is een probleem voor het Waterschap en de Gemeente. 
 
In het plan Zuidflank Rheden wil de Gemeente ook het zicht op de Laak verbeteren vanaf de 
afrit van de snelweg. Hiervoor wil men de Laak ter hoogte van de afrit verbreden waardoor 
een fraaier zicht ontstaat op Rheden. Maar ook hier moet men dan weer ergens naar toe 
met de grond. 
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 Plannen rond ziekenhuis Velp 

Het ziekenhuis in Velp sluit eind 2022 haar deuren. Het pand wordt nu al door Rijnstate 
gehuurd van de nieuwe eigenaar. 
Dit pand in samenhang met de gebouwen en gronden daaromheen bieden mogelijkheden 
om daar woongelegenheid te creëren.  
Wat vooral voor ons van belang is, wat gaat er gebeuren met het grasveld voor het voorma-
lige AZC en het bijbehorende pand waar nu studenten in zitten. 
Zelfs het voormalige motel Velp zou wel eens een onderdeel kunnen worden van de plan-
nen. 
 
Hierover is een informatie bijeenkomst geweest in het ziekenhuis waar de mogelijke plan-
nen zijn uitgelegd en hebben wij hierna op het gemeentehuis onze wensen betreffende de 
voorlopige plannen ook nog weer eens duidelijk op tafel gelegd. 
Voor De Winde is het meest belangrijk, kunnen wij nog wel bij ons viswater komen.  
 
Vanaf de A12 gezien mogen de eerste huizen pas op 100 m hiervandaan komen. Dit houdt 
wel in dat in het achterste gedeelte richting voormalig hotel Velp waar wij ook nog visplek-
ken hebben, huizen worden gebouwd. Wij hebben bij de Gemeente aangegeven dat wij hier 
loop- en visrecht hebben en niet hopen dat de tuinen van deze huizen tot aan het water 
komen.  Men kan ons op dit moment alleen niets garanderen maar wij houden de vinger 
aan de pols en zullen blijven reageren als wij dit nodig achten. 
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 Notulen jaarvergadering 2019 

Aanwezig:. Voltallig bestuur en 14 leden 

Afwezig met kennisgeving: Dhr. J de Jager  

1. Opening 

Opening van de vergadering is om  20.00 uur.  
Welkom, de groep aanwezigen wordt er nog steeds niet groter op, zo ook dit jaar.  

Het aantal leden blijft redelijk stabiel, 80 minder per 1 januari en vandaag er al weer 50 bij. 
De jeugd laat het zwaar afweten.  
De viswateren groeien dicht, dit is ook landelijk een open deur, maar het valt niet mee om 
daar wat aan te doen.  
Het bestuur wordt ook een dagje ouder, dat is ook een grote zorg.  

Problemen met water in Rheden, waarover straks meer. 

Ook dit jaar is ons helaas weer een aantal leden ontvallen, voor zover wij weten: F.M. 
Blom, W. Peek, M. v. Leeuwen, G.H. Kreuzen, B.J. Arents, C. Zweers. 

Voor hen en voor degenen waarvan wij dit niet hebben vernomen wordt een kort moment 
stilte gehouden. 
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2. Vaststelling agenda  
Geen wijzigingen op de agenda zoals in Simmetje vermeld. 

3. Bespreking notulen jaarvergadering 29 maart 2018 

Geen op- en aanmerkingen. 

4. Ingekomen stukken 
-Brief van de heer H. Gerrissen die bestuur wil komen versterken. 

-Brief van H. v.d. Graaf, welke pas op 21 maart binnenkwam, maar door de aanwezigen 
toch werd geaccepteerd. Voorzitter leest deze voor: H. de Graaf begint zich te verontschul-
digen voor het feit wat er in het verleden gebeurd is en vraagt om zijn royement op te 
heffen. Voorzitter wil stemming hierover en geeft vooraf vast mee dat dhr. de Graaf op 
geen enkele wijze meer over de streep mag gaan, anders is het direct weer voorbij, mocht 
de stemming positief uitvallen. 
Uitslag: 12 stemmen voor, 6 tegen en 1 onthouding. Hij mag weer lid worden en dit wordt 
hem z.s.m. medegedeeld. 

5. Jaarverslag secretaris 
Geen op- of aanmerkingen 
 
6. Jaarverslag penningmeester 
Geen op- of aanmerkingen 
 
7. Verslag kascontrolecommissie 
De commissie, bestaande uit F. v.d. Beeten, C. Zegers en F. Holdijk, hebben geen op- of 
aanmerkingen, zij hebben 22 januari 2019 de papieren gecontroleerd en stellen voor de 
penningmeester decharge te verlenen en hem dank te zeggen, hetgeen wordt overgeno-
men door de vergadering. 
 
8. Begroting 2020 en vaststellen contributie voor 2020 
Twee jaar geleden is er een kleine verhoging geweest door Sportvisserij Nederland, er staat 
nu waarschijnlijk een verhoging aan te komen voor de afdracht aan de Federatie, deze zal 
dan worden doorberekend. De Winde verhoogt dit jaar niet. 

9. Bestuursverkiezing 

Aftredend: 
-J. Dahles staat er nog op voor 1 jaar, dus er zal toch een nieuwe penningmeester moeten 
komen. F. Holdijk heeft het er al over gehad met J. Dahles en wil dat inderdaad graag gaan 
doen.  

-H. van Ekeris is aftredend en herkiesbaar maar geeft aan dat hij misschien ook wel eens 
een stapje terug wil doen. Deze vervanger moet dan wel Sociale Hygiëne hebben of gaan 
halen. M. Kraaijenzang werpt  zich op om dit mogelijk te gaan overnemen en heeft dit di-
ploma al wel, is alleen nu zijn certificaat kwijt. 
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Aanmelding als nieuw bestuurslid H. Gerressen. Hij heeft al twee vergaderingen meege-
draaid en wordt door de voorzitter voorgedragen. Geen bezwaren uit de vergadering en hij 
neemt plaats achter de bestuurstafel. Hij wil zich grotendeels op de karpergroep en de con-
trole gaan richten en heeft al voortvarende plannen. 

10. Verkiezing kascontrolecommissie 

Aftredend: Carel Zegers. W. Budel is eerste reserve en schuift op naar boven. M. Zegers 
meldt zich als reserve kandidaat. 
 
11. Pauze 
Gezien de  snelheid waarmee de vorige punten passeerden, slaan we deze maar over. 
 
12. Vaststellen wedstrijdrooster en - reglementen 2019 
In november is dit rooster al besproken en bepaald met de aanwezigen tijdens het wed-
strijdvissers overleg. Vergadering gaat hier mee akkoord. 
 

13. Huldiging jubilarissen 
Volgens de ledenlijst komen onderstaande mensen in aanmerking voor de huldiging als jubi-
laris met hun respectievelijke  25, 40, 50 en 60  jarige lidmaatschap. Zij ontvangen indien 
aanwezig de daarbij behorende speld en een cadeaubon. 
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25 jaar                                                            40 jaar 
A.J. Jansen    9-3-1994                        W.J.G. Weetink            11-7-1979 
 
50 jaar              60 jaar 
H.J. Bosveld   14-5-1969                           J. de Jager  18-8-1959 

 
14. Bestuursmededelingen en voorstellen 
 
-Wij zijn aan de privacywet gebonden en hebben daar een behoorlijk boekwerk van moeten 
maken. De Winde heeft alles netjes op papier staan en als bestuur hebben wij ook onderte-
kend dat wij volgens deze regels moeten handelen. 
 
-Aanmelding van nieuwe lidmaatschappen kan nu ook online. Je betaalt direct en kunt ook 
direct de lijst van viswateren downloaden, men staat hierna ook direct in ledenadministra-
tie. 

-Visuitzettingen: In Biljoen zijn 25 schubkarpers van rond de 3 kg uitgezet om de sterfte van 
de afgelopen twee jaar weer enigszins te compenseren. In de oostelijke circuitvijver zijn alle 
vissen uitgezet die in de Laak in Rheden vanwege de droogte weggehaald moesten worden. 
Hieronder bevonden zich grote karpers, snoeken en zeelten. 

-Het water in Rheden: zit (bijna) geen vis meer in. Wat gaat daar mee gebeuren? Volgende 
week is er overleg met De Meun, daar moet duidelijk worden welke maatregelen er geno-
men worden of wat de mogelijkheden zijn. 

-Simmetje: alle leden met een e-mailadres krijgen vanaf september deze digitaal toege-
stuurd.  
Hierbij komt de melding dat er in december geen boekje meer wordt gedrukt voor verzen-
ding aan de leden zonder emailadres. Zij kunnen via een link op de website hun emailadres 
doorgeven en een email ontvangen zodra er weer een nieuwe uitgave is. 
Adverteerders worden hier ook van op de hoogte gesteld. De vergadering gaat akkoord met 
de start in september a.s. 
 
-Waterplantenprobleem: een oplossing zou kunnen zijn “de harkboot”, dan worden planten 
met wortel en al verwijderd. Men geeft echter geen garantie dat alles weg wordt gehaald, 
dus dan wordt dit deels dweilen met de kraan open. Bijkomend probleem, de verontreinig-
de bodem van de noordelijke Kennedyvijver en de kleibodem in Biljoen. Graskarpers uit-
zetten kan niet, want de wateren kunnen en mogen niet afgesloten worden.  

-Het Waterschap gaf pas geleden aan dat er nieuwe duikers komen in een aantal van onze 
watergangen  en er daar ook gebaggerd gaat worden. Men wil gewoon geen roosters, want 
dat belemmert mogelijk de doorstroming. Het blijft heel moeilijk om tot een oplossing te 
komen voor de plantengroei.  
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In de Kennedyvijver vormen de waterhoentjes een probleem, omdat die nesten gaan bou-
wen op de fonteinen en deze dus niet kunnen worden aangezet.  
Wij gaan drijvende plateaus in de vijvers te plaatsen en de Gemeente wil de fonteinen beter 
beschermen tegen nestbouw. 

-Vanuit het Sportvisserij op de Kaart project hebben we toestemming van het Waterschap 
om te maaien, maar ook daar moeten we wel rekening blijven houden met het broedsei-
zoen van de vogels. 

-Rivierklimaatplan IJsselpoort: er moet van alles mogelijk blijven met de IJssel, zoals recrea-
tie en waterafvoer maar we willen deze ook behouden voor de hengelsport. Er liggen nu 4 
plannen die vrij ver uitgeschreven zijn en waarbij de hengelsport steeds zoveel mogelijk 
invloed heeft kunnen uitoefenen en ook heeft gedaan. We hebben hier op dit moment nog 
wel een goed gevoel bij. De Lathumseveerweg blijft zoals ons is medegedeeld in ieder geval 
open voor autoverkeer. 

15. Rondvraag 
 
B. Vestering: 

-Wil na de 55 plus competitie direct na de wedstrijd een aangeklede prijsuitreiking houden. 
Voorzitter geeft aan dat dit inderdaad gaat plaatsvinden, ook al staat dat nu nog niet op 
papier. 

-De opgave voor de wedstrijden valt regelmatig wat tegen en sommige wedstrijden gaan 
dan niet door.  

-Winterwedstrijden op de rivier is niets voor oudere mensen, liever op stilstaand water. 
Voorzitter geeft aan dat we dit meenemen in het volgende wedstrijdvissersoverleg. 

-Opgave voor een zaterdag wedstrijd is tot en met woensdag, terwijl dan de Heer dicht zit. 
Je moet hier rekening mee houden bij het opgeven. Bestuur is van mening dat er steeds 
ruimschoots tijd is en je niet moet wachten tot het allerlaatste moment. Soms kun je vrij-
dagmorgen vroeg voor 10 uur nog opgeven voor de zondag, maar als de lijst dan al is opge-
haald dan heb je gewoon pech. 
 

F. de Beijer: 

Wanneer wordt er een start gemaakt met een karpercommissie. Direct na deze vergade-
ring, er is nu een nieuw bestuurslid die dit gaat opzetten. 
 

16. Sluiting 

De voorzitter bedankt de aanwezigen en zijn medebestuursleden voor hun inbreng en sluit 
de vergadering om 20.59 uur.  

 

Notulist, A. in het Veld 
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